
 
 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

 

Mint többen már láthatták, két héttel ezelőtt megtörtént a Körte utcai mintaprojekt keretében az első 22 fa 

elültetése. Ezt megelőzően a betontömbök és a szemét elszállítására, valamint az elvadult növényzet 

kiirtására került sor. Az ültetésben és az azt követő öntözésben képviselőnk, Szabó Károly is segített, amit 

külön köszönünk neki. 

Ezen a napon került megrendezésre a városi környezetvédelmi nap is, melynek keretében a Ribizke utcai 

árkot tisztítottuk meg. 

A korábbi bizottsági döntésekkel összhangban, a mai napon a képviselőtestület ülésén 20 igen és egy 

tartózkodás mellett támogatták kérésünket, hogy a Körte utca melletti önkormányzati telek egyesületünk 

használatába kerüljön. Jövő héten ennek megfelelően folytatódik a fasor telepítése, a tervezett út másik 

oldalán is. Fontos feladat a fák öntözése. Kérünk mindenkit, aki ebben tud segíteni, az alkalmilag 1-1 kanna 

vízzel segítse ezt a munkát. Aki esetleg a tervezett további 30 gödör kiásásában, (markoló segítségével) tud 

segíteni, kérjük jelezze az egyesület központi címén. 

Az Odvashegy utca és környékének rendezése érdekében a város korábbi irodavezetőjének, Szabó Gyulának 

a segítségével és részvételével került sor a találkozóra Dr. Szabó Sándorral, az Országos Környezetvédelmi, 

Természetvédelmi és Vízügyi Főfelügyelőség főosztályvezetőjével, aki szakmai támogatást és a 

programjavaslat egyes lépéseinek véleményezését ajánlotta fel segítségül. 

A hét elején elkészült a terület vezetékes gázellátásának tanulmányterve is, amely meghatározta az ellátási 

csatlakozási pontot, valamint az egyes utcákban lefektetendő vezetékek szükséges átmérőjét. 

 

Az elkövetkező hetek feladatát a Körte utcai fasor telepítése mellett az Odvashegy utca rendezésével 

összefüggő lépések, valamint a Hárslevelű utca jogi rendezése fogja jelenteni. 
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